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П Р О Т О К О Л 

от заседание № 2/2023 на Общо събрание на учените на ИБИР - БАН, състояло се 

на 18.09.2023г. 

Списъчен състав на Общото събрание (ОС) на ИБИР: 35 члена 

Редуциран списъчен състав – 30 члена (5 отсъстват по уважителни причини) 

Присъстващи: 29 члена на ОС при ИБИР-БАН. Събранието е легитимно и може 

да взема решения (чл.37, ал.1 от Устава на БАН). 

Събранието бе открито, присъстваха и служители и обучаващи се в ИБИР без 

право на глас 

 

Председателят на ОС на учените при ИБИР-БАН - Проф. Пламен Тодоров откри 

заседанието при следния предварително обявен дневен ред: 

1.  Актуализиране състава на научния съвет на ИБИР-БАН; 

2.  Разни. 

Така представеният дневен ред бе предложен за гласуване от председателя на ОС проф. 

Тодоров и бе приет единодушно. 

Преди пристъпване към точките от дневния ред, проф. Тодоров даде пояснения относно 

състава на ОС на учените на ИБИР. Поради въпроси, свързани със статута на доц. 

Бойко Георгиев и постдокторант Марина Александрова (дали могат да бъдат членове 

на ОС), е отправено запитване и е получено писмено становище от г-жа Нели Велинова 

(експерт управление на човешките ресурси към ИП-БАН, консултант по трудовоправни 

отношения), че съгласно Устава на БАН Бойко Георгиев и Марина Александрова нямат 

право да гласуват в ОС на учените. 

Проф. Тодоров даде думата на председателя на Научния съвет проф. д-р Стефан Лолов 

да представи актуална информация за състава на НС. Проф. Лолов информира 

присъстващите, че поради навършване на пенсионна възраст, съгласно Устава на БАН, 

доц. Георгиев от „вътрешен“ е станал „външен“ член на НС, а доц. Елена Кистанова е 

отпаднала от състава на НС на ИБИР поради липса на квота за външни членове. 

Проф. Лолов направи следните предложения за допълване и промени в състава на НС 

• Да се проведе избор на млад учен с право на съвещателен глас в НС на ИБИР 

(съгласно чл.38, ал.5 от Устава на БАН); 

• Да се отзове доц. Таня Димова от състава на НС. Аргументът е „действия на доц. 

Димова, които поставят под съмнение независимостта, безпристрастността и 

почтеността на НС". 

Проф. Тодоров отбеляза, че евентуалното отзоваване на доц. Димова ще наруши 

баланса между вътрешни и външни членове на съвета и предложи в такъв случай да се 

гласува и отзоваване на един от външните членове. Предложението бе прието. Проф. 

Хайрабедян предложи да се гласува отзоваването на проф. Васил Николов с аргумента, 

че същият системно не участва в заседанията на НС. Поради липса на други 

предложения ОС пристъпи към процедура на гласуване. Съгласно чл.37, ал.1 от Устава 

на БАН гласуването бе тайно. 

Единодушно бе избрана комисия за гласуването в състав: Доц. Иван Бочев 

(Председател), гл.ас. Деспина Пупаки и гл.ас. Андрей Величков 
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По първата точка всички млади учени и докторанти от ИБИР-БАН бяха предложени за 

гласуване, както следва: ас. Илка Цветкова; ас. Радостина Цветанкова; ас. Христина 

Благова; ас. Антонина Господинова; гл. ас. Антония Терзиева;  гл. ас. Цветан Цветков;  

докторант Цветомира Димитрова. Резултатите от гласуването за представител на 

младите учени от ИБИР- БАН в Научния съвет на института са: 

• ас. Илка Цветкова – 2 гласа „ЗА“ 

• ас. Радостина Цветанкова– 0 гласа „ЗА“ 

•  ас. Христина Благова– 1 гласа „ЗА“ 

• ас. Антонина Господинова– 4 гласа „ЗА“ 

• гл. ас. Антония Терзиева– 2 гласа „ЗА“  

• гл. ас. Цветан Цветков– 17 гласа „ЗА“  

• докторант Цветомира Димитрова– 3 гласа „ЗА“ 

С мнозинство от 17 гласа, за представител на младите учени от ИБИР- БАН в НС бе 

избран гл. ас. Цветан Цветков. 

Председателят на ОС на ИБИР даде ход на гласуването на отвод на доц. Димова от НС 

на ИБИР. Резултатите от гласуването са: „ЗА“- 21; „ПРОТИВ“- 7; Невалиден глас: 1. С 

мнозинство от 21 гласа, предложението за отвод на доц. Димова от НС на ИБИР-БАН 

бе прието. 

Бе пристъпено към гласуване на предложението за отзоваване на проф. Васил Николов 

като външен член на НС на ИБИР-БАН. Резултатите са „ЗА“- 23; „ПРОТИВ“- 6, 

предложението бе прието. 

След приключване на гласуванията, проф. Тодоров, даде думата за въпроси и 

изказвания по точка „Разни“ от дневния ред на събранието. Доц. Десислава Абаджиева 

информира докторантите на ИБИР-БАН, че се предвижда всяка докторска дисертация 

да бъде подложена на проверка за плагиатство със специализиран софтуер, преди да 

бъде предадена за рецензия. Проф. Тодоров призова към по-голяма активност по 

отношение на предложенията за промяна в Правилници на ИБИР, като напомни, че 

срокът за приемане на новите правилници е 30 октомври. 

По време на заседанието възникна спор между членове на ОС по повод достоверността 

на данните, представени от доц. Димова в сигнал до Ръководството на БАН. На 

моменти Дискусията бе доста разгорещена и излизаше извън рамките на добрия тон. 

Поради изчерпване на дневния ред, проф. Пламен Тодоров закри заседанието на ОС 

към ИБИР-БАН. 

   

 

18.09.2023 г.                                     Председател на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/проф. П. Тодоров/ 

 

Секретар на ОС на ИБИР-БАН:.............................. 

/гл. ас. Ц. Цветков/ 

   


